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Hei!
 
Fint om de også journalfører siste e-post i korrespondansen mellom Landbruk Alver kommune og 
underteikna 12.09.2023. Ser det er sendt både statsforvaltaren og kommunen sitt postmottak. Sjå under 
for siste korrespondanse.
 
Hei, og takk for svar!
 
Eg hadde som mål å ta dette over telefon, då det forsvinn ein del i det skriftlege, men no er det no vorte 
slik. 
 
Kommunen har gjort ei vurdering av at dette spørsmålet av alle påstandar i svarbrevet, skulle sendast 
statsforvaltaren før ein behandla saka. Det er i mine auge unødvendig, og drøyar prosessen heilt unødig. 
Og eg stiller meg og undrande til at det var akkurat dette ein sende spørsmål om, av alle påstandane som 
kom i brevet. 
 
Eg vonar at saka skrid fort fram, men saksbehandlingstida hjå statsforvaltaren levnar vona lite.
 
Mvh.
 
Torgeir Andvik


